



MUNICIPAL

Gazette MUNICIPALE DE—OF

Montreal

Parait le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
SubscriptionsPayables d'avance
Payable in advanceOrgane officiel de la Corporation
de la Ville de MontréalOfficial organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

GAZ ET ELECTRICITÉ

Notes de la sous-commission de la Commission des Incendies et de l'Eclairage relatives aux démarches qui ont été faites en vue de la réduction des taux du gaz et de la lumière électrique.

La Commission des Incendies et de l'Eclairage ainsi que le surintendant de l'Eclairage ont l'honneur de faire rapport:

Que, ainsi que les en a priés le Conseil par sa résolution du 28 mai dernier, ils ont l'honneur de soumettre par les présentes une copie des notes qui ont servi à la sous-commission des Incendies et de l'Eclairage lors de l'entrevue qui a eu lieu le 12 avril dernier à la "Montreal Light, Heat & Power Co," comme base des pourparlers en vue de la réduction des taux du gaz et de la lumière électrique.

Le tout respectueusement soumis,

H.-B. YATES,
A.-A. LABRECQUE,
J.-G. DUQUETTE,
O. DAVID,
ARTHUR PARENT,

Surintendant de l'Eclairage.

Pièce A: Mémoire de la sous-commission;

Pièce B: Notes adressées par la sous-commission à la Commission des Incendies et de l'Eclairage sur l'entrevue avec la Compagnie;

Pièce C: Rapport de la Commission des Incendies et de l'Eclairage au Conseil.

CHAMBRE DE LA COMMISSION,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 4 juin 1906.

* * *

PIECE A.

MEMOIRE D'UN PROJET D'ENTENTE ENTRE LA SOUS-COMMISSION DE LA COMMISSION DES INCENDIES ET DE L'ECLAIRAGE ET LA "MONTREAL LIGHT, HEAT & POWER CO." POUR LE RENOUVELLEMENT DU CONTRAT EXISTANT ENTRE LA VILLE ET LA COMPAGNIE.

1°—Le contrat actuellement en vigueur devra être annulé et remplacé par un nouvel arrangement couvrant une période de....., à compter du 1er mai 1906.

Gaz

2°—Le gaz qui sera fourni devra avoir un pouvoir éclairant de 18 chandelles au bec.

3°—Les réverbères devront être comptés à \$17.00 par année, aux conditions existant actuellement, ou à un prix alternatif de 60 cents les 1,000 pieds cubes; dans ce cas

Troisième année
Third year NO. 19

11 Juin 1906

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

GAS AND ELECTRICITY.

Notes from the Sub-Committee of the Fire and Light Committee concerning steps taken in view of securing lower gas and electric lighting rates.

The Fire and Light Committee and Superintendent of Lighting respectfully report:

That, as directed by Council, as per resolution of the 28th of May last, they have the honor to herewith submit a copy of the notes which served the sub-committee, of the Fire and Light Committee, at the conference held with the Montreal Light, Heat & Power Co., on the 12th April last, as a basis of discussion, *re* cheaper gas and electric lighting rates.

The whole respectfully submitted,

H. B. YATES,
A. A. LABRECQUE,
J. G. DUQUETTE,
O. DAVID,
ARTHUR PARENT,
Superintendent of Lighting.

Exhibit A: Memorandum of sub-committee;

Exhibit B: Sub-committee notes on interview with the company to the Fire and Light Committee;

Exhibit C: Report of Fire and Light Committee to Council.

COMMITTEE ROOM,

CITY HALL,

Montreal, June 4th 1906.

* * *

EXHIBIT A.

MEMORANDUM OF PROPOSED AGREEMENT, BETWEEN THE SUB-COMMITTEE OF THE FIRE AND LIGHT COMMITTEE OF THE CITY OF MONTREAL, AND THE MONTREAL LIGHT, HEAT & POWER CO. FOR THE RENEWAL OF THE COMPANY'S CONTRACT WITH THE CITY.

1°—The contract at present in force to be relinquished and replaced by a new agreement extending over a period of....., to be computed from the 1st of May 1906.

Gas.

2°—The gas to be supplied to be of 18 candle-power at the burner.

3°—Public lamps to be computed at \$17.00 per annum on the same conditions as at present or at an alternative price of 60 cts per 1,000 cubic feet, in this case the City